



München, April 2018

Lead User-Projekt der Technischen Universität München in Kooperation mit BMW

Sehr geehrte Damen und Herren,

der Dr. Theo Schöller-Stiftungslehrstuhl für Technologie- und Innovationsmanagement der Technischen Universität München führt im Sommersemester 2018 gemeinsam mit der BMW AG ein Lead User-Projekt durch, das die Studierenden im Rahmen Ihrer Ausbildung an der TUM absolvieren.

Wir würden uns freuen, wenn Sie die Studierenden, die BMW AG und den Lehrstuhl bei unserem gemeinsamen Projekt unterstützen würden.

Für Rückfragen steht Ihnen Moritz Fischer gerne zur Verfügung, der das Projekt von unserer Seite aus betreut (moritz.fischer@wi.tum.de, +49 (0)89 289-25758).

Mit freundlichen Grüßen

A handwritten signature in blue ink that reads 'Joachim Henkel'.

Prof. Dr. Joachim Henkel
(Technische Universität München)



Munich, April 2018

Joint Lead User Project: Technical University of Munich and BMW

Dear Sir or Madam,

The Schöller Chair in Technology and Innovation Management at the Technical University of Munich is conducting a joint Lead User project in cooperation with BMW AG. The project is conducted during the summer term 2018 and is part of our students' curriculum at TU Munich.

We would be happy if you can support our students, BMW AG, and TU Munich in our joint project.

Do not hesitate to contact Moritz Fischer us in case you have any questions regarding the project (moritz.fischer@wi.tum.de, +49 (0)89 289-25758).

Kind regards,

A handwritten signature in blue ink that reads 'Joachim Henkel'.

Prof. Dr. Joachim Henkel
(Technical University of Munich)